
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde  

den 6-9-2021, kl.17.00 -20.45 i Mødelokale Fredhøj alle 4 

Deltagere: Bo, Simon, Karin, Doina, Inge, Arul, Sved Erik  Arne og Marius. 

          

1. Godkendelse af referat fra sidste 

møde                 
 

Godkendt  

Underskrift af referat  

2. Ordrækkestyrer       Simon 

3. Gensidig orientering   Vi har snakke lidt om Plads til forskel, og det kommer på 

igen efter afd. Møde den 20. sep. 

3. a. Formanden 

Køb af computer (efterbehandling) 

 

Internetforbindelse (efterbehandling) 

 

Parkering af firmakassevogne i 

gården (Fremsendes som forslag) 

 

 

Krybdyr og slanger (fremsendes som 

forlag) 

 

 

Rådighedsbeløbet (fremsendes som 

forslag til en stigning) 

 

Plads til Forskel 

 

 

Billardbord 

 

Helhedsplanen 

 

Festsale rengøring 

 

 

Ekstra fliser i haven ved gl. landevej 

140 

 

Afdelingsmødet 

  

Afd. Har købet er ny pc. 

 

Der kommer internetforbindelse i butikken igen  

 

Der fremsættes forslag til parkering: Mindre lastbiler og 

kassevogne må ikke parkeres på parkeringspladserne i 

gården fra gl. Landevej 138 – 150 

 

Der fremsættes forslag om, en præcisering til husordens 

afsnit om husdyr. Slanger og krybdyr indgår i husorden 

som husdyr, der ikke må holdes 

 

Der fremsættes forslag til at rådighedsbeløbet sættes 

op til 75000, hvoraf halvdelen anvendes til kurser. 

 

Vi har snakke lidt om Plads til forskel, og det kommer på 

igen efter afd. Møde den 20. sep. 

 

Der er kommet ny klæde og bander på billardbordet 

 

Ikke noget nyt 

 

Begge Festsale rengøres grundig, og fremover tager 

Doina over vedr. udlejning af salen.  

 

Der liggers 4 rækker fliser i forlængelse af dem vi har 

ved 132 

 

Vi vil gerne have en opfølgning på de ting som vi har 

haft med på markvandring i forår. Og hvor vi er pt. Og 

hvorfor de ting som vi snakkes om ikke er blive gjort 

endnu  

3.b. Bestyrelsesmedlemmerne  

 

Regnskab 

 

 

 

Bestyrelse er orienteringer om det ny regnskab 

 



Rengøring af opgange 

 

 

Cykel kælder 

Bestyrelse ligger op til at man måske skal kigge efter et 

ny rengøringsfirma. 

 

Der kommer ny lås system i kælder når helhedsplanen 

er overstået. 

4. Siden sidst/opfølgning   

4.a Indkommende emner/forslag 

fra beboerne/ 

bestyrelsesmedlemmer  

 

5. Kommende aktiviteter Ikke noget nyt 

6. Eventuelt                   

 

 

Forslag 1  

Der fremsættes forslag til parkering: Mindre lastbiler og kassevogne må ikke parkeres på 

parkeringspladserne i gården fra gl. Landevej 138 – 150. 

Forslag 2  

Der fremsættes forslag som en præcisering til husordens afsnit om husdyr. Slanger og krybdyr 

indgår i husorden som husdyr, der ikke må holdes 

Forslag 3. 

Der fremsættes forslag til at rådighedsbeløbet sættes op til 75000, hvoraf halvdelen anvendes til 

kurser. 

Forslag 4 

Bestyrelse ligger op til at man måske skal kigge efter et ny rengøringsfirma. 

Ref: Bo 


